
 
 

                                                           R O M Â N I A 
JUDEŢUL BRAŞOV 

PRIMĂRIA  MUNICIPIULLUI  SĂCELE  
Str. Piaţa Libertăţii nr. 17, Săcele, cod 505600, Tel/fax: 40-268-276.164 / 273.091 

www.municipiulsacele.ro,    E-mail: primaria@municipiulsacele.ro 
    HOTĂRÂREA   Nr.  125                                                       Data: 21.04.2022 
 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 
privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a  

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 24 martie 2022 
 
             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  21.04.2022. 
   Analizând Referatul de aprobare nr. 41423/14.04.2022  al inițiatorului - Primar  ing. Popa Virgil, 
precum și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  Local al 
Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Săcele din data de 24 martie 2022;    
           Având în vedere Raportul de specialitate nr. 41424/14.04.2022 al Compartimentului Relații Consiliul 
Local  şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 
 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor 
normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare;   

În temeiul art. 129 alin. (1), art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 138 alin. (13) - (17), art. 139 
alin. (1), art 196 alin. (1) lit. a), art. 197 alin. (1) și art. 243 alin. (1), lit. a) din  O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,     

 
H O T Ă R Ă Ş T E: 

Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Săcele  din 
data de 24 martie 2022, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 
 
 

 
 

PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                           CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 
         CONSILIER  LOCAL                              SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

     JÓNÁS ANDRÁS                                       C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,   0 abțineri  
Nr. consilierilor în funcţie: 19 
Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 19  
 
 
 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro


 
 
Prezenta hotărâre s-a difuzat la:  

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 
- 1 ex. Dosar colecţie 
- 1 ex. Dosar şedinţă  
- 1 ex. D-l Primar 
-   1 ex. Compartimentul Relații Consiliul Local 
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       ANEXĂ la H.C.L. nr. 125/21.04.2022 
 
           JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 
                  SĂCELE 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat la data 24.03.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu ocazia 
întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 
 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, având următoarea ordine 
de zi: 

 
 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 24 februarie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 
      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 
2. Proiect de hotărâre privind acordarea de burse elevilor din învăţământul preuniversitar de stat din Municipiul 

Săcele pentru anul şcolar 2021-2022, semestrul II – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 
      Avize Comisiile 1, 3, 4. 
3. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna februarie 2022 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate 
decât cea de reşedinţă – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 3, 4. 
4. Proiect de hotărâre privind actualizarea tarifelor prevăzute în Contractul de delegare a gestiunii serviciului 

public de salubrizare al Municipiului Săcele prin concesiune nr. 92/08.12.2014, aprobarea  încheierii unui 
Act Adițional în acest sens, precum și aprobarea tarifului distinct pentru gestionarea deșeurilor  
municipale - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
 Avize Comisiile 1, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării sumei de 5.000 lei din bugetul local al Municipiului 
Săcele cu destinaţia  ,,ajutor de urgenţă“ domnului domnului Stanciu Ion,  cu domiciliul în Municipiul 
Săcele, Str. G-ral Ion Dragalina  nr. 68 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

6. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale strecurate în Anexa la H.C.L. nr. 69/24.02.2022 
pentru  aprobarea casării, în vederea scoaterii din funcţiune şi  valorificării, unui autovehicul aflat  în 
domeniul privat al Municipiului Săcele, din parcul auto propriu al Primăriei Municipiului Săcele - iniţiator 
PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
 Avize Comisiile 1, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a Statului de funcții  ale aparatului de specialitate 
al Primarului Municipiului Săcele  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
 Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre pentru modificarea articolului 3 al H.C.L. nr. 25/28.01.2021 privind desemnarea a doi 
 consilieri locali pentru a face parte din comisia de evaluare a performantelor profesionale individuale 
 ale secretarului general al Municipiului Săcele –  iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1, 4;  
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire locuință, anexe și 

împrejmuire“,  strada  I.C.  Brătianu  nr. 18,  Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 4. 

10. Proiect de hotărâre privind casarea a nouă refugii stații călători și actualizarea Anexei 4.1.1  prevăzută în  
Contractul de delegare Nr. 2/27.07.2021 a gestiunii serviciului de transport public local de călători prin curse 
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regulate, prin atribuire directă către operatorul regional de transport Servicii Săcelene S.R.L, aprobat prin 
H.C.L.  nr. 181/ 29.07.2021 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 4;  

11. Proiect de hotărâre privind însușirea contractului de delegare a serviciului public de alimentare cu apă 
și de canalizare al Municipiului Sacele către operatorul regional COMPANIA APA BRAȘOV S.A. și 
însușirea Hotărârii nr. 1/2008 a Adunării Generale a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară în 
Domeniul Apei din Județul Brașov - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 4;  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului De Fezabilitate pentru Proiect regional de dezvoltare a 
infrastructurii de apă și apă uzată în județul Brașov/Regiunea Centru, în perioada 2014-2020*, a indicatorilor 
tehnico-economici ai proiectului, a părții cotei de co-finanțare a cheltuielilor eligibile ale proiectului și 
acordarea mandatului special reprezentantului UAT Săcele pentru aprobarea strategiei de tarifare și 
încheierea Actului Adițional la Contractul de Delegare  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1, 2, 4;   
13. Proiect de hotărâre pentru completarea art. 1 din  H.C.L nr. 100/28.04.2021 privind aprobarea zonării 

Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    
 Avize Comisiile 1, 2, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acțiuni sau lucrări de interes local pentru persoanele 
majore apte de muncă din familiile beneficiare de venit minim garantat, obligate la muncă în folosul 
comunităţii, precum şi pentru persoanele condamnate la executarea pedepselor şi a măsurilor 
neprivative de libertate, pentru anul 2022  - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 3, 4;  

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de prioritate cuprinzând solicitanții îndreptațiți să primească 
o locuință socială, în ordinea de prioritate  stabilită de Comisia de atribuire a spațiilor de locuit ce se 
află în patrimoniul Municipiului Săcele - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 3, 4;  

16. Proiect de hotărâre privind  acordarea cu titlu gratuit, a cantității de 15  mst  lemn  de foc, specia  fag  și  
diverse tari, către  Parohia Ortodoxă Turcheș II - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 3, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind acordarea gratuită a unei cantitati  de 15 mc  lemn rotund rășinoase pentru 
industrializare,  cu diametrul la capătul subțire >= 24 cm, domnului  Costache  Vasile, cu domiciliul în 
Municipiul Săcele, Str. Morii  nr. 51 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 3, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind acordarea gratuită a unei cantitati  de 15 mc  lemn rotund rășinoase pentru 
industrializare, cu diametrul la capătul subțire >= 24 cm, domnului  Stanciu Ion, cu domiciliul în Municipiul 
Săcele, Str. G-ral Ion Dragalina  nr. 68 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 3, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Săcele al  
imobilelor construcții identificate sub  C2, C3 și C5 înscrise  în CF nr. 117120 Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. 
POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 2, 4; 
20. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 151857 

Brașov – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 3, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii terenului înscris în CF nr. 105287 Săcele, în suprafață de 450 mp, 
 cu terenul înscris  în CF nr. 118451 Săcele, în suprafață de 77 mp, ambele situate în Municipiul Săcele,  
  B-dul Brașovului nr. 147 , jud. Brașov – iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului 
înscris în CF nr. 110828 Săcele în suprafață de 151 mp – iniţiator PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 4. 
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23. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris 
în CF nr. 108858 Săcele, nr.top 7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/2, în suprafață de 155 mp, situat în Municipiul 
Săcele, str.Viitorului nr. 28 A– iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară a imobilul înscris în CF nr. 103299-C1-U10 
Săcele, nr. cad 1165/19, situat în Municipiul Săcele, str. Avram Iancu nr. 47, ap. 20 – iniţiator PRIMAR Ing. 
POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară  pentru imobilul înscris în CF nr. 107054 
Săcele, nr. top 7010/3/3,  în suprafață de 1000 mp  și  pentru imobilul înscris în CF nr. 107055 Săcele, nr.top 
7010/3/4, în suprafață de 3004 mp – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 4. 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului înscris în CF nr. 101738 Săcele, nr. cadastral 
101738 proprietatea publică a Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 4. 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului înscris în CF nr. 101491 Săcele, nr. cadastral 
101491 proprietatea privată  a  Municipiului Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 4. 

28. Proiect de hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele 
pentru perioada 01.04.2022-30.06.2022– iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

 
 

29. Diverse. 
   -  Raportul de activitate al Primarului Municipiului Săcele pe anul 2021; 
   - Informare – prezentare stadiu de implementare proiect ,,Dezvoltarea unui pachet integrat de servicii suport 
pentru copii și tinerii din teritoriul SDL Gârcini ˮ, Cod proiect 142450. 

 
 
 

La şedinţă au participat: 
                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  
                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 
                  - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 
                  - d-na Roznovăț Manuela Alina – Arhitect-Șef 
                  - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

         - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  Ordonanțare C.F.P.P. 
- d-na Pîrvu Nicoleta – Șef Serviciul Asistență Socială 
- d-l Mangale Bogdan  - Șef Birou Administrativ   
- d-na Tinică Alina – inspector Serviciul Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  
  Ordonanțare C.F.P.P. 
- d-l Plastir Marcel Florin – insp. Comp. Transport Public 
- d-l Vănășilă Alina – insp. Biroul Urbanism 
- d-na Vaida Marcela – consilier Biroul Investiții 
- d-l Matei Ion – insp. Comp. Fond Locativ, Spații cu altă destinație 
- d-na Marin Magdalena – insp. Comp. Resurse Umane 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  
                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 
                   
               
            D-na Secretar General ia cuvântul și spune că sunt prezenți 18 consilieri locali din totalul de 19 consilieri 
locali în funcție, d-l consilier local Munteanu Gheorghe fiind în carantină și înainte de a efectua apelul nominal 
menționează faptul că, în conformitate cu prevederile Ordinului nr. 25/2021, consilierii locali pot participa la 
ședințele consiliului local prin orice mijloace electronice, dar având în vedere că în Regulamentul de Organizare 
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și Funcționare al Consilului Local al Municipiului Săcele, pe care momentan îl care în lucru și la momentul 
definitivării o să solicite și un feedback din partea doamnelor și domnilor consilieri, în sensul formulării de 
propuneri, sugestii, nu are prevederi în acest sens, consideră că ar fi mai oportun  să se supună la vot dacă sunt 
de acord ca  d-l consilier local Munteanu Gheorghe să poată participa online la ședința de astăzi.   
         D-l Paraipan George Horațiu spune că în acest moment lucrările Consiliului Local nu se mai desfășoară pe 
stare de alertă.      
         D-na Secretar General spune că exact la asta făcea referire, astfel, în  Regulamentul de Organizare și 
Funcționare al Consilului Local al Municipiului Săcele nu este prevăzut acest aspect, dar în legislația care a 
apărut după, respectiv Ordinul  nr. 25/2021 se stipulează modul de participare la ședințele consiliului local. 
          D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă aceste prevederi nu sunt incidente doar pe stare de alertă. 
          D-na Secretar General spune că nu,  Ordinul  nr. 25/2021 este pentru aprobarea modelului orientativ al 
statutului unităţii administrativ-teritoriale, precum şi  a modelului orientativ al regulamentului de organizare şi 
funcţionare a consiliului local și menționează că a considerat că este oportun să se supună la vot dacă sunt de 
acord  cu participarea online a d-lui consilier local Munteanu Gheorhe, deși este legislație în vigoare care 
reglementează aceste aspecte, dar, în final, dumnealor vor decide în acest sens. 
        D-l Paraipan Geoege Horațiu spune că nu ar trebui să conducă ședința d-l consilier local Munteanu 
Gheorghe. 
        D-na Secretar General spune că se decide doar participarea la ședință, nu conducerea acesteia.      
        Se supune la vot acordul privind participarea online a d-lui consilier Munteanu Gheorghe la ședință și se 
aprobă cu unanimitate (18 pentru). 
        D-na Secretar General spune că trebuie formulate propuneri în vederea alegerii  unui consilier local pentru a  
prezida ședința de astăzi. 
         Pentru a prezida ședința de astăzi, este propusă d-na consilier local Paniti Izabella, se supune la vot 
propunerea formulată și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru, d-l Munteanu Gheorghe nu participă la vot). 
H.C.L. nr. 89.  

         Ședința este prezidată de d-na consilier local  Paniti Izabella.  
          D-l consilier local Munteanu Gheorghe se alătură colegilor online.     

        D-na Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua apelul 
nominal.  

D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând 
că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție - d-l consilier local Munteanu Gheorghe online.   

D-nul Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 
D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță 

care este proiectul de hotărâre avut în vedere, respectiv:  
          29.  Proiect de hotărâre privind  aprobarea modificării traseului drumului auto forestier Valea Ghercovacs 
– Valea Barbului, aferent obiectivului de investiții ,,Investiții pentru dezvoltarea și modernizarea infrastructurii 
silvice în fondul forestier proprietatea publică a Municipiului Săceleˮ  – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

           D-na Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru) și 
ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru).  
         D-na Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din 
data de 24 februarie 2022.   
         D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  90. 

         D-na Președinte propune să se treacă la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 
hotărâre privind acordarea de burse elevilor din învăţământul preuniversitar de stat din Municipiul Săcele pentru 
anul şcolar 2021-2022, semestrul II.   
         D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 
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Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  91. 

       D-na Președinte propune să se treacă la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna februarie 2022 pentru cadrele didactice şi 
personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă.   
     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  92. 
     D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 
privind actualizarea tarifelor prevăzute în Contractul de delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare al 
Municipiului Săcele prin concesiune nr. 92/08.12.2014, aprobarea  încheierii unui Act Adițional în acest sens, 
precum și aprobarea tarifului distinct pentru gestionarea deșeurilor  
municipale. 
        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
Comisia nr. 2 - nu face obiectul 
Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 93. 
          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, privind aprobarea 
acordării sumei de 5.000 lei din bugetul local al Municipiului Săcele cu destinaţia  ,,ajutor de urgenţă“ domnului 
domnului Stanciu Ion,  cu domiciliul în Municipiul Săcele, Str. G-ral Ion Dragalina  nr. 68.  
        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
Comisia nr. 3 – aviz favorabil 
Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
D-na Președinte anunță că votul este secret și că vor fi 18 buletine de vot, d-l consiler local Munteanu 

Gheorghe neexercitându-și dreptul de vot. 
       Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-l Stanciu Ion: 18 voturi  pentru,  0  împotrivă   (d-l 
consilier local Munteanu Gheorghe nu participă la vot). H.C.L. nr. 94. 
     D-nul  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind îndreptarea erorii materiale strecurate în Anexa la H.C.L. nr. 69/24.02.2022 pentru  aprobarea 
casării, în vederea scoaterii din funcţiune şi  valorificării, unui autovehicul aflat  în domeniul privat al 
Municipiului Săcele, din parcul auto propriu al Primăriei Municipiului Săcele.   
        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 95. 
    D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de hotărâre 
privind aprobarea organigramei și a Statului de funcții  ale aparatului de specialitate al Primarului Municipiului 
Săcele. 
        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  
D-l Popa Marius spune că a identificat în organigramă faptul că serviciul Tutelar și protecția copilului are 

dublă subordonare.  
        D-na Secretar General ia cuvântul și întreabă dacă se referă la Compartimentul Autoritate Tutelară și 
Protecția Copilului. 
       D-l Popa Marius Cristian spune că despre aceasta este vorba și întreabă care este ierarhic superior. 
       D-na Marin Magdalena ia cuvântul și spune că acest compartiment la care face referire d-l consilier local 
aparține unei direcții și este subordonat, implicit, directorului și este direct subordonat șefului serviciului, cu 
mențiunea că în această organigramă nu s-a intervenit la nivelul acestui compartiment, nu există modificări aici, 
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organigrama este avizată de către ANFP, acest compartiment nu poate să existe decât așa, făcând parte dintr-o 
direcție, care trebuie să aibă un număr de personal, nu se poate subordona altcuiva, implicit directorul are în 
subordine toate compartimentele și tot personalul. Dumneaei mai spune că respectivul compartiment face parte 
din direcție și se subordonează în mod direct șefului de serviciu. 
       D-l Popa Marius Cristian întreabă de ce mai este atunci subordonat încă o dată și directorului Direcției 
Asistență Socială. 
      D-na Marin Magdalena spune că acest lucru se întâmplă întrucât face parte din direcție. 
      D-l Popa Marius Cristian spune că celelalte compartimente sunt în aceeași situație. 
      D-na Marin Magdalena spune că nu este aceeași situație, astfel șeful Serv Asistență Socială  are în mod 
direct subordonat  doar Compartimentul Autoritate Tutelară, nu are și celelalte compartimente. 
      D-l Popa Marius Cristian spune că celelalte compartimente sunt în subordinea directă a directorului și 
întreabă de ce Compartimentul Autoritate Tutelară are subordonare și față de unul și față de celălalt, dumnealui 
mai  întreabă dacă angajatul de la respectivul serviciu primește un ordin de la director și același ordin de la șeful 
de serviciu. 
      D-na Marin Magdalena spune că directorul îi are în subordine pe toți. 
       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru, 2 abțineri (d-l Popa Marius Cristian 
și d-l Costea Cătălin Ionuț). H.C.L. nr. 96. 
       D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 
 pentru modificarea articolului 3 al H.C.L. nr. 25/28.01.2021 privind desemnarea a doi  consilieri locali pentru a face 
parte din comisia de evaluare a performantelor profesionale individuale  ale secretarului general al Municipiului  
Săcele. 
        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 97. 
      D-na Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 
hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire locuință, anexe și împrejmuire“,  strada  
I.C.  Brătianu  nr. 18,  Municipiul Săcele. 

  D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  
Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 98. 
        D-na Președinte propune să se treacă la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind casarea a nouă refugii stații călători și actualizarea Anexei 4.1.1  prevăzută în  Contractul de 
delegare Nr. 2/27.07.2021 a gestiunii serviciului de transport public local de călători prin curse regulate, prin 
atribuire directă către operatorul regional de transport Servicii Săcelene S.R.L, aprobat prin H.C.L.  nr. 181/ 
29.07.2021.  

D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 99. 
D-na Președinte anunță că ședința ordinară de astăzi este transmisă live. 
D-na Președinte propune să se treacă la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind însușirea contractului de delegare a serviciului public de alimentare cu apă și de canalizare al 
Municipiului Sacele către operatorul regional COMPANIA APA BRAȘOV S.A. și însușirea Hotărârii nr. 
1/2008 a Adunării Generale a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară în Domeniul Apei din Județul Brașov. 

D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 100. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
 hotărâre privind aprobarea Studiului De Fezabilitate pentru Proiect regional de dezvoltare a infrastructurii de apă 
 și apă uzată în județul Brașov/Regiunea Centru, în perioada 2014-2020*, a indicatorilor 
 tehnico-economici ai proiectului, a părții cotei de co-finanțare a cheltuielilor eligibile ale proiectului și 
 acordarea mandatului special reprezentantului UAT Săcele pentru aprobarea strategiei de tarifare și încheierea 
 Actului Adițional la Contractul de Delegare.  

D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
Comisia nr. 1 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    
Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 101. 

        D-na Președinte propune să se treacă  la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre pentru completarea art. 1 din  H.C.L nr. 100/28.04.2021 privind aprobarea zonării Municipiului Săcele. 
        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
Comisia nr. 2 – aviz favorabil  
Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  
Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 102. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Planului de acțiuni sau lucrări de interes local pentru persoanele majore apte de 
muncă din familiile beneficiare de venit minim garantat, obligate la muncă în folosul comunităţii, precum şi 
pentru persoanele condamnate la executarea pedepselor şi a măsurilor neprivative de libertate, pentru anul 2022. 
      D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    
       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 103. 
        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind aprobarea listei de prioritate cuprinzând solicitanții îndreptațiți să primească o locuință socială, 
în ordinea de prioritate  stabilită de Comisia de atribuire a spațiilor de locuit ce se află în patrimoniul 
Municipiului Săcele.  
       D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    
     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 104.                                     
D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 
privind  acordarea cu titlu gratuit, a cantității de 15  mst  lemn  de foc, specia  fag  și  diverse tari, către  Parohia 
Ortodoxă Turcheș II. 
        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 
        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 105. 
        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind acordarea gratuită a unei cantitati  de 15 mc  lemn rotund rășinoase pentru industrializare,  cu 
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diametrul la capătul subțire >= 24 cm, domnului  Costache  Vasile, cu domiciliul în Municipiul Săcele, Str. Morii  
nr. 51. 
       D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   
D-na Președinte anunță că votul este secret.   
D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că are o întrebare, valabilă și pentru următorul punct de pe 

ordinea de zi, respectiv acestor persoane cărora li se acordă lemn, li s-a dat și ajutor în bani și întreabă dacă se 
intră în  vreo contradicție. 

D-na Secretar General spune că nu este vreo problemă, doar că pentru acordarea lemnului vor trebui să 
prezinte autorizație de construire.  

D-l Popa Marius Cristian spune că dacă reface în varianta în care a fost nu mai necesită autorizație de 
construire, doar dacă îi schimbă structura. 
        Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-l Costache Vasile: 18 voturi  pentru,  0  împotrivă (d-l 
Munteanu Gheorghe nu participă la vot)   H.C.L. nr. 106. 

  D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind acordarea gratuită a unei cantitati  de 15 mc  lemn rotund rășinoase pentru industrializare, cu 
diametrul la capătul subțire >= 24 cm, domnului  Stanciu Ion, cu domiciliul în Municipiul Săcele, Str. G-ral 
Ion Dragalina  nr. 68. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     
        Se dă citire rezultatului votului secret, d-l Stanciu Ion: 18 voturi  pentru,  0  împotrivă (d-l Munteanu 
Gheorghe nu participă la vot).   H.C.L. nr. 107. 
       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Săcele al  imobilelor construcții 
identificate sub  C2, C3 și C5 înscrise  în CF nr. 117120 Săcele. 
      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   
       D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și solicită d-lui Brânzea Ovidiu să explice de ce a fost nevoie să se 
treacă din public în privat, întrucât în raportul de specialitate se specifică doar că este necesar ,,pentru 
reglementarea situației juridice”. 
       D-na Secretar General spune că aceste imobile sunt în domeniul public, dar așa cum se cunoaște, la casare 
sau dacă sunt valorificate, contabilitatea solicită să se treacă din domeniul public în domeniul privat.   
      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 108. 
      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 151857 Brașov. 
      D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 109.    
D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea alipirii terenului înscris în CF nr. 105287 Săcele, în suprafață de 450 mp,  cu terenul 
înscris  în CF nr. 118451 Săcele, în suprafață de 77 mp, ambele situate în Municipiul Săcele,  
  B-dul Brașovului nr. 147 , jud. Brașov. 
       D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
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Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     
      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 110. 
       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 
110828 Săcele în suprafață de 151 mp. 
       D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   
      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 111. 
       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 
108858 Săcele, nr.top 7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/2, în suprafață de 155 mp, situat în Municipiul Săcele, 
str.Viitorului nr. 28 A. 
      D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil     
        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 3 – aviz favorabil    
        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  
     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 112. 
     D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 
privind actualizarea datelor de carte funciară a imobilul înscris în CF nr. 103299-C1-U10 Săcele, nr. cad 
1165/19, situat în Municipiul Săcele, str. Avram Iancu nr. 47, ap. 20.   
        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz  favorabil  
        Comisia nr. 2 – aviz  favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  
     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 113.  
       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară  pentru imobilul înscris în CF nr. 107054 Săcele, nr. top 
7010/3/3,  în suprafață de 1000 mp  și  pentru imobilul înscris în CF nr. 107055 Săcele, nr.top 7010/3/4, în 
suprafață de 3004 mp. 
     D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 114.  
      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului înscris în CF nr. 101738 Săcele, nr. cadastral 101738 
proprietatea publică a Municipiului Săcele. 
        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 115.  
    D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 
privind aprobarea dezmembrării imobilului înscris în CF nr. 101491 Săcele, nr. cadastral 101491 proprietatea 
privată  a  Municipiului Săcele. 
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         D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 116.  
       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru perioada 
01.04.2022-30.06.2022. 
         D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu o propunere, d-na Paniti Izabella 
        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu o propunere, d-na Paniti Izabella 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu două propuneri, respectiv propunerea PNL – d-na Paniti Izabella și 
propunerea PSD – d-l Jónás András.      

Se supune la vot prima propunere, în persoana d-nei Paniti Izabella: 9 voturi pentru, 10 abțineri (d-na 
Voicescu Nicoleta Teonia, d-l Jitaru Gheorghe, d-na Miron Laura Ionela, d-l Crețu Valentin, d-l Munteanu 
Gheorghe, d-na Coman Felicia, d-l Medianu Gheorghe, d-l Géczi Gellért, d-l Jónás András și d-l                                                                                                              
Tóth Sándor, iar apoi cea de-a doua propunere, în persoana d-lui Jónás András: 10 voturi pentru, 9 abțineri 
abțineri (d-na Popescu Gabriela, d-na Stoica Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l Gîndac Nicolae, d-l Paraipan 
George Horațiu, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Florescu Marius, d-na Paniti Izabella și d-l Popa Marius Cristian), 
astfel președintele de ședință pentru perioada 1 aprilie - 30 iunie va fi d-l consilier local Jónás András. H.C.L. 
nr. 117. 
         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 29 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 
hotărâre privind  aprobarea modificării traseului drumului auto forestier Valea Ghercovacs – Valea Barbului, 
aferent obiectivului de investiții ,,Investiții pentru dezvoltarea și modernizarea infrastructurii silvice în fondul 
forestier proprietatea publică a Municipiului Săceleˮ. 
       D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune, că având în vedere că Municpiul Săcele a demarat proiectul  
,,Investiții pentru dezvoltarea și modernizarea infrastructurii silvice în fondul forestier proprietatea publică a 
Municipiului Săceleˮ, menționând că este vorba de drumul forestier Valea Ghercovacs – Valea Barbului, s-a 
transmis la AFIR  reproiectarea acestui drum forestier după noua ridicare topografică, conform culoarului de 
defrișare executat, iar cei de la AFIR, prin adresa înregistrată la Primăria Municipiului Săcele sub nr. 
33787/18.03.2022 ne-au transmis niște completări, printre care și emiterea unei hotărâri a Consiliului Local 
privind aprobarea modificării traseului drumului  și a costurilor financiare pe care le implică aceasta, fapt pentru 
care s-a înscris acest proiect pe ordinea de zi, unde prin  memoriul tehnic, dispoziția de șantier și planșele 
anexate s-au prezentat aceste modificări, cu precizarea că modificarea traseului nu presupune costuri financiare 
suplimentare și  că a fost avizată de AFIR, prelungindu-se contractul între Municipiul Săcele și AFIR pentru încă 
1 an, necesitând să se avizeze și noul traseu. 
      D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că în dispozitivul hotărârii, respectiv la art. 1 se stipulează  «Se 
aprobă modificarea traseului drumului auto forestier Valea Ghercovacs - Valea Barbului , aferent obiectivului de 
investiții ,,Investiții pentru dezvoltarea și modernizarea infrastructurii silvice în fondul forestier proprietatea 
publică a Municipiului Săcele»”, întrebare fiind cum se face acest lucru, ar fi trebuit să se menționeze conform 
anexei sau proiectului. 
      D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune că se face conform documentație transmise la AFIR. 
      D-l Popa Marius Cristian spune că în proiect nu scrie acest lucru, trebuie făcută trimitere la documentația 
respectivă, aici se rezolvă doar partea juridică, partea tehnică nu există, trebuie aprobată modificarea, dar și 
modul în care se face, respectiv conform anexei. 
     D-l Brânzea Ovidiu  că cei de la AFIR se referă la proiectul pe care l-au transmis. 
     D-l Popa Marius Cristian spune că trebuie specificat la ce modificare se face referire. 
     D-l Primar spune că se încearcă remedierea unor lucruri pe parcursul proiectului, pentru că cei care au inițiat 
acest proiect în anul 2016-2017, în speță RPLP, au stabilit culoarul pe proprietăți private, menționând că este un 
proiect foarte greu, se încearcă repararea unor greșeli al celor care l-au inițiat, Primăria preluând proiectul în 
anul 2017. 
    D-na Voicescu Nicoleta Teonia întreabă dacă această hotărâre este una tip cerută de AFIR. 
    D-l Primar spune că AFIR a fost de acord cu acestă hotărâre. 
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    D-na Secretar General spune că s-a transmis draftul de hotărâre la AFIR și a fost agreat și menționează că nu 
este nici o problemă dacă se completează art. 1 cu sintagma ,,conform documentației transmise către AFIR ”. 
  Se supune la vot  proiectul de hotărâre, cu completarea  ,,conform documentației transmise către AFIR ” și se 
aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 118. 
     D-na Președinte anunță că se trece la secțiunea Diverse, unde sunt înscrise două informări, respectiv Raportul 
de activitate al Primarului Municipiului Săcele pe anul 2021 și întreabă dacă sunt întrebări, nefiind, se trece la 
cea de-a doua informare, care este cu privire la prezentare stadiu de implementare proiect ,,Dezvoltarea unui 
pachet integrat de servicii suport pentru copii și tinerii din teritoriul SDL Gârcini ˮ, Cod proiect 142450 și apoi  
propune să se treacă la interpelări din partea d-nilor și d-nelor consilieri locali. 
    D-l Viceprimar spune că  a fost contact de către cetățenii de pe str. Canalului care au reclamat faptul că în 
urma lucrărilor efectuate anul trecut de introducere apă-canal, cimentul turnat peste lucrare a început să se 
fărâme, ceea ce este o mare problemă în zonă și întreabă dacă sunt ceva planuri de reparație anul acesta în zonă. 
   D-l Primar spune că se are în plan reparația  sectorului de drum str. Canalului, cuprins între B-dul Brașovului 
și str. Izvoarelor, atât reparația carosabilului, cât și trotuarelor și acceselor, la acest moment este derulare 
procedura pentru acord-cadru pentru asfaltări. 
    D-l Jónás András ia cuvântul și solicită ca Poliția Locală să intervină în zona bretea Ștefan cel Mare-Armata 
Română, unde s-a asfaltat și realizat trotuare, iar foarte multe persoane parchează pe trotuar, unele mașini 
nelăsând deloc spațiu de trecere pentru pietoni și  determinându-i pe aceștia să iasă pe carosabil. 
     D-l Tóth Sándor spune că a fost contactat de cetățeni cu privire la PUZ-ul  Kauflaund, care a fost publicat, 
menționând că acolo se avea în plan ca pe str. Cîmpului să fie o pistă pentru biciclete și nu a regăsit în PUZ acest 
lucru și acesta implică porțiunea respectivă. 
    D-l Primar spune că toată zona unde va interveni Kaufland-ul are inclusă o pistă de biciclete, dar este pe o 
porțiune scurtă și se va încerca demararea de către municipalitate a unei piste de biciclete, pe toată strada 
Cîmpului, pe sectorul cuprins între giratoriul Lidl și Zizinului. 
   D-na Balint Tunde Sara întreabă dacă str. Godri Janos va fi asfaltată anul acesta. 
   D-l Primar spune că la acest moment mai este nevoie de câteva  avize, după care se va emite documentul de  
autorizare  de construire și cum intră în funcțiune acordul-cadru se va demara lucrarea și pe strada la care se face 
referire. 
     D-na Balint Tunde Sara spune că mai are o problemă cu privire la Registrul Agricol, anul trecut i s-a 
întâmplat personal și a fost contactă de cetățeni și anul acesta în acest sens, respectiv se cer aceleași documente, 
existente de ani de zile, la eliberarea adeverințelor APIA, care sunt aceleași de ani de zile, fără modificări. 
    D-l Brânzea Ovidiu spune, legat de adeverințele APIA, că până în urmă cu 2 ani, o persoană care folosea 
terenul altei persoane dădea declarație în acest sens și lua subvenția APIA, de 2 ani se cere să dea declarație 
proprietarul terenului că este de acord să ceară cineva terenul, aceste declarații se cer, dar nu altele, documente 
se cer când acea persoană nu este proprietar sau nu a adus documente în acest sens, toți proprietarii care au adus 
actele și sunt la zi cu moștenirea primesc adeverință APIA pentru terenurile avute în proprietate. Dumnealui mai 
spune că se poate veni cu cazuri concrete să se discute punctual, menționând că Registru Agricol se ține atât 
electronic, cât și și în format letric. 
      D-l Gîndac Nicolae spune că dorește să semnaleze unele probleme din Cart. Gîrcini, care se confruntă cu 
multe dificultăți, astfel o problemă o constituie starea străzilor și solicită, dacă se vine cu rețeaua de apă, să se  
îndrepte și străzile, deasemenea, menționează că pe străzile Pajiștei, Piscului nu există apă; o altă problemă o 
reprezintă cea locativă, familiile sunt în creștere și nu au unde să-și facă locuințe și ar fi oportun să se pună 
treburile în rânduială, iar unde se depozitează gunoaie, spre exemplu, să se constituie loturi de casă. 
    D-l Primar spune că se află în evaluare proiectul de locuințe sociale, care vine în întâmpinarea problemelor de 
natură locativă, acesta este singura soluție viabilă, terenurile la care face referire d-l consilier local sunt private, 
inclusiv unde s-a mai construit. Dumnealui mai recomandă ca, în calitate de consilier local, d-l Gîndac poate 
iniția discuții cu cei care au construit ilegal în pepinieră, deoarece acolo se va implementa acel proiect de 
locuințe sociale și nu este în regulă, tot acel teren va trebui eliberat.  
    D-l Gîndac Nicolae spune că a discutat cu cei care au construit și au spus că sunt dispuși să plătească pentru 
terenul ocupat la Primărie. 
    D-l Primar reiterează faptul că acolo este teren privat și că recomandarea este ca terenul din zona pepinierii să 
fie eliberat, urmând ca aici să se realizeze locuințele sociale, iar în următorii ani se vor implementa și alte 
proiecte în zona de locuințe. 
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    D-l Gîndac Nicolae spune că cetățenii din comunitatea Gîrcini i-au comunicat faptul că nu mai sunt de acord 
ca atunci când trebuie să-și facă actul de identitate să li se solicite contractul de salubritate, să fie lăsați să-și facă 
acest tip de documente necondiționat. 
    D-na Secretar General întreabă dacă aceste persoane nu produc gunoi, menționând că anual, municipalitatea 
alocă sute de mii de lei pentru igienizarea Cart. Gîrcini. 
    D-l Primar dă citire cîtorva cifre concrete care s-au folosit pentru acțiunile de salubrizare din Cart. Gîrcini, 
întrucât nu se poate lăsa să treacă luni fără a se interveni acolo, astfel în anul 2016 s-au cheltuit 229 mii lei, în 
2017 – 325 mii lei, în 2018 – 263 mii lei, 2019 - 445 mii lei, 2020 – 714 mii lei, 2021 – 1.117.000 mii, asta 
deoarece gunoiul se aruncă haotic, s-au aplicat și amenzi în acest sens, dar prea puțin pentru ceea ce se întîmplă 
acolo și consideră că ar fi oportun ca d-l consilier local Gîndac, ca reprezentant al cetățenilor de acolo, să discute 
cu aceștia pentru a depune, în primul rând, gunoiul în containere și nu aleatoriu. 
    D-l Florescu Marius întreabă,  referitor la ecologizare, cum se poate proceda cu deșeurile rezultate în urma 
lucrărilor din gospodării, ca moloz, geamuri, etc. 
   D-l Primar spune că trebuie contactat operatorul și ridicarea acestora se va face contracost. 
   D-l Viceprimar spune că trebuie să se adreseze operatorului de salubritate, direct la sediul acestuia sau 
telefonic și se rezolvă, fără a presupune costuri foarte mari. 
    D-l Costea Cătălin-Ionuț spune că revine cu situația pe care a mai prezentat-o cu privire acele canale din 
spatele magazinului Glumy care sunt acoperite de borduri sau plăci de beton, o dată cu vremea caldă, copii vor 
ieși afară și constituie un pericol. 
    D-l Primar spune că este în lucru un proiect la acest moment. 
    D-l Costea Cătălin-Ionuț mai întreabă dacă în Cart. Ștefan cel Mare există șansa de a se mai realiza o parcare. 
    D-l Primar spune că în Cart. Ștefan cel Mare se vor realiza, în următorii 3 ani, 100 de locuri de parcare, 
suplimentar față de cele existente. 
     D-l Paraipan George Horațiu întreabă pentru câte persoane este pregătită municipalitatea în vederea asigurării 
de  adăposturi ALA, atât cele existente în sistem public, cât și în sistem privat, dacă s-a luat în calcul acest lucru 
și ce buget ar fi necesar în acest sens. 
      D-l Primar spune că pentru 1500 de persoane se poate asigura adăpost, iar ca buget nu s-au făcut încă 
estimările, deoarece vor trebui efectuate lucrări specifice, întrucât aceste adăposturi au fost distruse în ultimii 30 
de ani, dumnealui mai spune că sunt două zone în sistemul privat care sunt amenajate, funcționale, iar la sectorul 
privat se discută despre Electroprecizia, iar la blocuri nu există. 
     D-l Paraipan George Horațiu mai întreabă câte locuri a pregătit/va pregăti Primăria pentru refugiați în 
sistemul public, pentru că, în sistemul privat, probabil sunt deja. 
     D-l Primar spune că sunt pregătite 40 de locuri la Centrul Ziurel, în condiții de hotel de 3 stele, doar că se 
așteaptă un semn de la Instituția Prefectului și ISU, nu se poate acționa altfel,  dacă suntem contactați de o 
fundația, deoarece trebuie și decontate aceste costuri, menționând că spațiile se cunosc de către cele două entități 
mai sus menționate și când vom fi solicitați se vor pune la dispoziție în maxim 24 de ore.  
     D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că vrea să-i aducă la cunoștință d-lui Primar, care a specificat 
faptul că pentru ultimul  proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi s-a venit cu modificarea în cauză pentru 
îndreptarea greșelilor celor de la RPLP, că aceasta a făcut doar studiul de fezabilitate, amplasarea platformei 
drumului a realizat-o proiectantul, iar de la  SF până la acest moment, de proiectare s-a ocupat Primăria, 
menționând că este o minciună ceea ce s-a susținut.   
      D-l Popa Marius Cristian spune că în Cart. Baciu, așa cum a antemenționat și d-l Viceprimar, peste tot unde 
s-a introdus canalizare, în urma succesiunii îngheț-dezgheț a drumurilor, acestea au șanțuri pe mijloc, iar 
cetățenii solicită îndreptarea acestora. Dumnealui mai spune, complementar la ceea ce a spus și d-na consilier 
local Balint Tunde Sara că și dumnealui a avut o surpriză neplăcută înainte de 1 martie, cu terenul de la APIA, 
când a solicitat o adeverință de neurmărire fiscală, ulterior a fost sunat de cineva de la Primărie, care i-a 
comunicat că figurează cu 3 dintre terenuri intravilan, iar în evidență sunt extravilane și  i  s-a spus să solicite de 
la Registru Agricol adeverință de intra/extravilan, deși aveau în evidență că terenurile au o problemă, dar este 
trimis să solicite un document care să fie folosit de la un serviciu din Primărie la altul, ceea ce este de 
neconceput și întreabă de ce nu se poate rezolva pe filieră internă această problemă și trebuie să vină 
contribuabilul să ducă hârtii de la un serviciu al Primăriei la altul. D-l Popa Marius Cristian spune că se pierde 
timp, dumnealui depășind termenul de înscriere a terenurilor la APIA, întrucât nu a luat în calcul și emiterea 
adeverinței de intra/extravilan. 
     D-na Secretar General spune că dacă dumnealui a avut terenurile înscrise ca extravilane, înseamnă că așa le-a 
declarat cu titlul de proprietate la acel moment. 
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    D-l Popa Marius Cristian spune că, cu titlul de proprietate nu le poți declara în alt fel, decât cum se specifică 
în titlu. 
  D-na Secretar General spune că Serv. Impozite și Taxe nu le putea trece intravilan, întrucât trebuia să fie   
chemat să facă declarație rectificativă conform Codului Fiscal. 
     D-l Popa Marius Cristian spune că se referă la altceva, înțelege că ulterior trebuia să facă acest lucru, dar până 
la asta se referă la actul de la Registrul Agricol care trebuia să ajungă la Serv. Impozite și Taxe.  
     D-l Primar spune că este o abordare interesantă, d-l consilier local a dobândit terenuri pe care nu le-a declarat 
și plătit ca fiind intravilane, drept pentru care doar pe ultimii 5 ani  Serv. Impozite și Taxe Locale  poate lua niște 
bani și îl mai întreabă pe d-l consiler local Popa cum a reușit să plătească un impozit anual pe un imobil teren de 
11 mii mp și clădire de sute de metri de 78 lei. 
    D-l Popa Marius Cristian spune că plătește 78 lei exact așa cum i s-a impus și a primit declarația de impunere, 
până la un moment dat se făcea autoimpunere, declarația pe propria răspundere prin care declarai ce aveai în 
patrimoniu, dar această procedură nu mai este valabilă, nu mai poți face acest  lucru și a așteptat de la autoritatea 
publică să-i facă declarația de impunere, menționând că este de bună credință și vrea să plătească, dar este 
împiedicat de birocrație, momentan nu există o soluție. 
    D-na Secretar General ia cuvântul și spune că nu există soluție deoarece dumnealui a construit în extravilan, 
fără autorizație. 
        D-l Popa Marius Cristian spune că are hotărârea judecătorească că așa ceva nu s-a întâmplat. 
        D-na Secretar General ia cuvântul și spune că are hotărârea judecătoarească prin care s-a anulat acel proces 
verbal pentru că trecuseră 3 ani. 
      D-l Popa Marius Cristian spune că fapta nu există, prescrierea șterge fapta. 
      D-na Secretar General spune că RIL-ul dat de Înalta Curte a clarificat acestă problemă, pentru că înainte erau 
3 ani de când s-a constatat, acum au dat 3 ani de când a construit, de aceea a câștigat pe acel RIL, dar asta nu 
înseamnă că fapta nu există. 
     D-l Popa Marius Cristian spune că fapta s-a prescris. 
     D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune că colaborarea dintre Serv. Taxe și Impozite Locale  și Serv. Fond 
Funciar este foarte bună, astfel, la solicitatea unui fiscal, colega de la Serv. Taxe și Impozite locale de la terenuri  
sună la Serv. Agricol, că are un teren declarat intravilan și întreabă  dacă respectivul teren figurează la Serv. 
Fond Funciar intra sau extravilan, dacă și aici figurează intravilan, contribuabilul primește fiscalul pe loc, dar 
dacă acel teren este declarat extravilan, iar la Serv. Fond Funciar figurează intravilan, doar atunci îl trimite pe 
cetățean să obțină adeverință, pentru că acesta cu acea adeverință va trebui să-și facă declarație rectificativă și în 
spatele acesteia stă un act eliberat de Primărie, deoarece nu se mai poate face pe declarație verbală cum se făcea 
înainte. 
      D-l Popa Marius Cristian spune că este corect ceea ce susține d-l Brânzea, dar dumnealui nu înțelege de ce  a 
fost chemat să ducă acte de la o structură din cadrul Primăriei la alta. 
      D-l Brânzea Ovidiu spune că actul respectiv s-a trimis prin e-mail la  Serv. Taxe și Impozite locale, dar fiind 
nevoie de o declarație rectificativă, acesta a fost motivul pentru care a fost contactat. 
      D-l Popa Marius Cristian spune că nu a avut legătură cu declarația rectificativă și totodată, dorește să aducă 
la cunoștință că din 9 noiembrie 2021 este în vigoare Legea nr. 267 pentru simplificarea procedurilor 
administrative care stipulează clar și concis aceste lucruri. 
    D-na Secretar General ia cuvântul și spune că în acest act normativ este vorba despre instituția publică 
centrală. 
    D-l Popa Marius Cristian spune că în titlu nu se specifică despre administrația locală, dar în conținut se face 
referire și la aceasta. 
      D-na Secretar General spune că nu se face vorbire nicăieri de administrația publică locală.  
      D-l Popa Marius Cristian spune că a primit un e-mail zilele trecute de la o firmă care solicita o servitute de 
trecere peste un teren – calea ferată și fostul amplasament al căii ferate de lângă CAP  și menționează că în urmă 
cu 3,5-4 ani a mai făcut o interpelare executivului că, dacă sunt documente sau corespondență adresată 
Consiliului Local să fie transmisă și consilierilor locali. Dumnealui mai spune că executivul a dat acelei firme un 
răspuns de negație. 
    D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că răspunsul dat firmei le-a fost transmis pe e-mail și consilierilor 
locali. 
       D-l Popa Marius Cristian spune că răspunsul la care face referire d-na consilier local Voicescu este cel dat la 
revenire, nu la adresa inițială, menționând că așa cum a mai spus, dacă se mai întâmplă să nu se transmită 
corespondența adresată Consiliului  Local, acest fapt constituie faptă penală, respectiv violarea corespondenței și 
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s-ar putea să inițieze o plângere penală în acest sens, nu se poate ca executivul să răspundă la corespondența 
adresată Consiliului Local, de care acesta nu știe nimic. 
    Dumnealui mai spune că firmei la care face referire i s-a dat un răspuns, adică să folosească un drum de 
exploatare, unde jumătate de drum are numai mormane de moloz, iar cealaltă jumătatea este plină de noroi, în 
plus firma a cerut servitute, iar răspunsul care li s-a dat este fundamentat pe art. 615 Cod Civil, pe dreptul de 
trecere, ori servitutea este reglementată de la art. 755 și următoarele, într-adevăr conform art. 615, dreptul la 
trecere, dacă are acces asta este, dar conform art. 755 și următoarelor și dacă are acces i se poate da drept de 
servitute, la alin. (2) se stipulează faptul că pentru confortul solicitantului, i se poate acorda, ori contribuabilului 
i s-a dat un răspuns ca să-l devieze. 
     D-na Secretar General spune că acesta nu deține nici o clădire cu acte acolo. 
     D-l Popa Marius Cristian spune că nu contează acest lucru, are un teren. 
     D-na Secretar General spune că are un teren ce are acces prin DE. 
     D-l Popa Marius Cristian spune că acestă firmă se va adresa instanțelor de judecată și va câștiga. 
     D-l Viceprimar spune că a primit respectiva informare de la executiv în cursul zilei de astăzi și a înțeles că în 
cursul săptămânii s-a trimis o informare către toți consilierii locali, pe care dumnealui nu a primit-o, dar a 
analizat numerele top și ceea ce se solicită, ori dacă i se acordă servitute de trecere peste DE 159 de acolo ajunge 
la 2 proprietăți private.  
     D-na Paniti Izabella întreabă, dacă există acel drum în starea în care se află și este proprietatea UAT și 
această firmă vrea să-l utilizeze ca acces, nu cade în sarcina Primăriei amenajarea acestuia. 
     D-l Viceprimar spune că, acele servituți dacă sunt instituite nu duc în DN1A. 
     D-l Popa Marius Cristian spune că asta nu mai este treaba nimănui acest lucru. 
     D-l Viceprimar spune că solicită servitute să intre pe DN1A, ori el nu  face dovada că poate să intre pe  
 DN 1A, pentru că nu are cum. 
    D-l Primar spune că are impresia că se încearcă să se facă trafic de influență și consideră că trebuie stopate 
astfel de abordări. 
      D-na Vănăsilă Alina spune că, așa cum s-a menționat și în acea informare, având în vedere că există acces 
direct al terenului la un drum public, este intabulat în CF, nu se acordă servitute ca să se ajungă la drum aflat în 
proprietate privată și pentru a se da accesul într-o altă proprietate privată, se poate ca acel drum de exploatare să 
se modernizeze în viitor, cum ar fi și normal, este un drum de exploatare care se păstrează și prin PUZ-ul 
Kaufland și va ieși în giratoriu. 
           D-l Popa Marius Cristian spune că ceea ce s-a justificat în răspunsul dat  se referă la o cerere de acordare 
a unui  drept de trecere, pe art. 615 Cod Civil ori s-a cerut servitute, nu drept de trecere, este o altă abordare 
juridică, mai complexă și explicată de la art. 755 Cod Civil, astfel dacă există un alt acces cu un confort mai bun 
pentru solicitant, se poate acorda servitute. 
        D-na Vănăsilă Alina spune că un acces pentru un confort mai bun, solicitantul nu l-a demonstrat, pentru că, 
cu acest acces pe care îl cere dă în două proprietăți private. 
       D-l Popa Marius Cristian reiterează solicitarea ca, dacă mai vin solicitări adresate Consiliului Local, să li se 
transmită. 
       D-na Secretar General ia cuvântul și spune că prima solicitare a celor de la Free - Pack a venit în data de 17 
februarie, când a fost elaborată ordinea de zi, urmând ca informarea în cauză să fie supusă atenției Consiliului 
Local în următoarea ședință ordinară, așa cum s-a mai procedat, iar cea de-a doua a fost primită de consilierii 
locali înainte de a ajunge la Primărie. 
      D-l Viceprimar spune că acolo există un proces pe rol între CNAIR și proprietarul respectiv, nu cunoaște 
stadiul procesului, când acel proces se va termina și pe baza acestuia se va reglementa situația juridică a acelor 
terenuri, poate veni și solicita drept de servitute, dar, conform solicitării dumnealui, tehnic vorbind, nu i se poate 
acorda această servitute care nu are cum să-l ducă în DN1A, deoarece mai sunt două proprietăți acolo. 
      D-l Popa Marius Cristian îl întreabă pe d-l Viceprimar cum este posibil ca în cadrul ședinței de Consiliu 
Local, în această calitate, să întrebe executivul când se realizează asfaltări sau alte lucruri de acest fel. 
      D-l Viceprimar spune că nu a avut timp, a fost sunat în ultimul moment de un cetățean în acest sens și i s-a 
părut oportun să ridice problema. 
     D-na Popescu Gabriela ia cuvântul și îl întreabă pe d-l Primar dacă se poate organiza o zi a ,,Porților 
deschise” la primărie pentru elevii școlilor care învață despre instituțiile locale și care nu au decât o viziune 
teoretică asupra acestora și consideră oportun să se realizeze acest lucru. 
    D-l Primar spune că se va analiza această propunere. 
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   D-l Viceprimar spune că au existat situații, când a fost  ,,Săptămâna Altfelˮ,  astfel în mandatul 2012-2016 au 
fost organizate la solicitarea unor cadre didactice niște prezentări despre activitatea instituției care au avut loc în 
Sala de sedințe a Consiliului Local. 
  D-na Popescu Gabriela spune că au mai solicitat, că tot s-a discutat despre acțiuni de ecologizare, intervenția pe 
străzile din partea de sus  a municipiului, pe pantele acestor străzi este plin de gunoaie, un exemplu în constituie 
str. Narciselor. 
    D-l Primar ia cuvântul și spune că în fiecare an se fac acțiuni de ecologizare, s-au pus bariere, dar au fost 
tăiate, menționând că sunt zone cunoscute unde sunt depozitări accidentale și se acționează, astfel anul trecut a 
fost întreprinsă o acțiune amplă în spate la CAP la Turcheș unde erau depozitări de 30  de ani, o lucrare foarte 
mare și acum este în regulă acolo. 
      D-na Popescu Gabriela spune că a observat că Regia Pădurilor a montat panouri pe toate traseele că este 
interzisă circulația ATV-urilor și  a motocicletelor pe drumurile forestiere, dar nu se respectă, neavând pe unde 
să circule, s-ar putea reglementa această situație și transformată chiar într-o sursă de venituri la buget, dar pun în 
pericol viața copiilor pe care îi plimbă și chiar pe a lor și lasă în urma lor deșeuri plastice și întreabă dacă există 
vreo soluție pentru reglementarea acestei situații. 
   D-l Primar spune că se va purta o discuție cu cei de la RPLP, dar sunt montate și bariere, care nu-i împiedică 
să facă aceste lucruri. 
   D-na Stoica Gabriela întreabă care este stadiul proiectelor  în cadrul programului Anghel Saligny. 
   D-l Primar spune că s-au depus, s-a dat răspuns la clarificări, sunt două proiecte, pentru care se va semna, la un 
moment dat, contractul de finanțare. 
       D-na Stoica Gabriela întreabă dacă prin acel acord-cadru de asfaltare de care a făcut vorbire d-l Primar se 
pot reabilita anumite zone din Cartierul Ștefan cel Mare, deoarece sunt multe zone pe trotuar unde sunt efectiv 
găuri. 
     D-l Primar spune că după ce se semnează acel acord-cadru se pot face intervenții la trotuare și desigur, la 
zona carosabilă. 
     D-l Crețu Valentin spune că este în desfășurare campania pentru ,,Luna curățenieiˮ și consideră oportun să se 
facă o campanie de informare mai intensă pentru a se implica și cetățenii. 
     D-l Primar spune că s-a mediatizat online acest lucru, pe pagina oficială a instituției și în publicații online, va 
fi și un  pliant atașat la publicația Info Săcele în acest sens. 
       D-l Crețu Valentin spune că se pot pune afișe și la Asociațiile de proprietari. 
       D-na Paniti Izabella spune că se pot pune afișe și  în puncte de interes. 
      D-l Crețu Valentin spune că, o dată cu venirea primăverii, se impune, în parcuri, reparații la mobilerul din 
lemn. 
      D-l Primar spune că se are în vedere încheierea unui contract pentru reparații a tot ceea ce înseamnă mobilier 
urban și locuri de joacă. 
      D-l Crețu Valentin spune că pe str. Petofi Sandor este un trafic destul de mare, către grădiniță și școli, acolo 
nefiind trotuar ar fi de analizat posibilitatea unui sens unic sau montarea unor limitatoare de viteză. 
      D-na Stoica Gabriela spune că ar fi util un trotuar și pe o singură parte. 
      D-l Jitaru Gheorghe spune că dumnealui prezintă cu precădere problemele din Cart. Electroprecizia și 
consideră  ar fi oportună toaletarea arborilor, iar în Parcul Mihai Eminescu trebuie reparate locurile de joacă. 
     D-na Miron Laura Ionela spune că la intrarea în Cart. Ștefan cel Mare, dinspre Ady Endre,  sunt parcate dube 
care obturează vizibilitatea. 
     D-l Medianu Gheorghe spune că la intrarea dinspre B-dul George Moroianu în str. Nicolae Colceag, la 
intersecție cu str. Unirii, lipsește semnul de circulație cu stâlp cu tot. Dumnealui mai întreabă dacă mai este de 
actualitate supravegherea și dirijarea circulației în dreptul școlilor și grădinițelor. 
    D-l Primar spune că este mobilizată și Poliția Locală și cea Națională în acest sens. 
    D-l Medianu Gheorghe întreabă cine face urmărirea lucrărilor de reparație ale canalelor și dacă mai participă 
cineva la recepția acestora. 
   D-l Primar spune că personalul din Primărie, de la Serv. Investiții se ocupă de acest lucru, iar la recepție 
participă tot timpul și întreabă dacă d-l consilier local are o problemă punctuală. 
     D-l Medianu Gheorghe spune că aproape peste tot unde sapă nu se tasează și se  pune repede un petec de 
asfalt. 
     D-l Primar întreabă dacă se referă la cei de la Compania Apa care intervin. 
     D-l Medianu Gheorghe spune că la aceste lucrări se referă și menționează că la ieșirea din garanție, după 1 
an, ar trebui evaluată lucrarea, pentru a nu mai repera după nimeni. 
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    D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că atunci când se intervine la locurile de joacă din Cart. Ștefan cel Mare 
să se aibă în vedere și cele 3 terenuri sport, deoarece au fost vandalizate zilele trecute, în sensul că s-a rupt tot 
ceea ce înseamnă plasă exterioară care împrejmuiește terenul de sport. 
     D-l Primar spune că se vor rezolva și acestea. 
      D-l Florescu Marius susține și dumnealui faptul că în zonă au loc frecvent manifestări huliganistice. 
      D-l Gîndac Nicolae spune că o altă problemă o reprezintă trecerile de pietoni din zona școlilor - marcajele. 
      D-l Primar spune că s-au încheiat contracte pentru  marcaje rutiere, plombări și pentru indicatoare, care vor fi 
montate cât de curând. 
       D-l Popa Marius Cristian spune că în urmă cu 2 ani s-a discutat referitor la negocierea pentru achiziționarea 
fostei clădiri a poștei și întreabă ce se mai întâmplă în acest sens. 
      D-na Secretar General spune că s-a vândut, înainte să o ia Regia Pădurilor. 
      D-l Popa Marius Cristian spune că ar mai fi la vânzare și curtea unde a fost vulcanizarea, ca și terenul de 
lângă Poliție, ar fi de analizat și acest lucru. 
      D-l Primar spune că se dorește achiziționarea unor  noi terenuri.  
     D-na Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 
pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  17:57. 
 
 
 

 
 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                                                        APROBAT 
         CONSILIER LOCAL,                                                                        PRIMAR 
            JÓNÁS ANDRÁS                                                                Ing. POPA VIRGIL 

       
 
 
 
 
 

                          Avizat 
SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 
             C.J. ZAMFIR GETA 
                                
 
 
                                              
                 Elaborat 
       Insp. Acăroaie Elena           
 
                                                                                                                                                                                                                     
 
 
 

  

 
 

  

 
   

           
                                                                                                                                                                                                                     
 
 
 

 

 
 


